
Karpacz, 08.11.2021 r.

IGN.RM.0003.189.2021

Pan Grzegorz Kubik

Radny Rady Miejskiej Karpacza

W  odpowiedzi  na  zapytanie  z  dnia  21.10.2021  r.  (wpływ  do  kancelarii  Urzędu
22.10.2021) informuję jak niżej.

Ad. 1. Tak.

Ad. 2. Wyjaśniające.

Ad. 3. W jakim celu ma być frezowany asfalt?

Ad.  4.  Nie  planuję  wprowadzenia  możliwości  płatnego  parkowania  we  wskazanym
miejscu.

Burmistrz Karpacza

/-/ Radosław Jęcek

Do wiadomości:
1. Biuro obsługi Rady Miejskiej w/m
2. SG w/m
3. IGN a/a

   


